
PROTOKÓŁ Nr XXXVII/22

z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 28 czerwca 2022 roku

 

W sesji udział wzięło 14 radnych. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 

1.     Anna Grajko – Wójt Gminy

2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy

3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy

  

Proponowany porządek obrad:

1.      Otwarcie sesji.

2.      Przedstawienie porządku obrad.

3.      Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łubnice.

4.      Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.

5.      Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2021 rok.

6.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

7.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 
2022-2031.

8.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Łubnice.

9.      Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2022 - 2026.



10.    Interpelacje i wnioski radnych.

11.    Odpowiedzi na interpelacje.

12.    Wolne wnioski i informacje.

 

Ad. 1

 

P. Przew. – otwieram XXXVII sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy obecności 
stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

 

Ad. 2

 

P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany porządku 
obrad? Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem proponowanego
jw. porządku?

Porządek przyjęto jednogłośnie.

 

Ad. 3

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta 
Gminy Łubnice.

Załącznikiem do tej uchwały jest Raport o stanie gminy przedłożony przez Panią Wójt. Był on od 
początku czerwca zamieszczony na stronie internetowej każdy mógł się zapoznać, był także 
przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu obu Komisji. Czy  są pytania do tej uchwały?

P. Kozioł – chciałbym żeby Pani Wójt po krotce przedstawiła sytuacje finansową gminy.

P. Przew. – chodzi za 21 rok?

P. Kozioł – tak

P. Przew. – ale to w następnym punkcie będzie sprawozdanie z wykonania budżetu. Czy są inne 
jakieś pytania związane z tą uchwałą? Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad 
Komisji o przedstawienie opinii.



P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/231/22

w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

P. Przew.  – bardzo proszę Panią Wójt i gratuluję.

P. Wójt – Wysoka Rado i Państwo sołtysi bardzo serdecznie dziękuję za udzielone wotum zaufania, 
które w zasadzie dotyczy nas wszystkich bo ten raport obejmuje wszystkie prace wykonane w 2021 
roku i całą gospodarkę gminy a przecież wiadomo, że nie robi tego sam Wójt ale oczywiście muszą 
uczestniczyć i Radni i Sołtysi i pracownicy Urzędu i wszystkim tym, którzy się przyczynili do takiego 
funkcjonowania gminy w tym trudnym 2021 roku bo to kolejny rok pandemii. Sporo naszych 
znajomych i bliskich odeszło, więc tym bardziej jest mi miło, że ta nasza praca została przez 
Państwa dobrze oceniona i jednogłośnie dostaliśmy wotum zaufania. Bardzo serdecznie Państwu 
dziękuję mając nadzieje na dobra dalszą współpracę dla dobra ogółu mieszkańców.

 

 

 

 

 

Ad. 4

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.



Pani Skarbnik przedstawiła sytuację finansową gminy za 2021 rok.

( sprawozdanie z wykonania budżetu jako załącznik do protokołu ).

P. Przew. – Czy są inne jakieś pytania związane z tą uchwałą? Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczącego obrad Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/232/22

w sprawie u zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu za 2021 r.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 5

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok oraz uchwałę Nr 61/2022 VII Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 30 maja 2022 roku w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Łubnice za 
2021 roku.

Czy  są pytania do tej uchwały?  Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad Komisji o 
przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/233/22

w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok.



                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

P. Wójt – jest mi tym bardziej milo, że drugie głosowanie oceniające nie tylko moją ale nasza pracę 
w 2021 roku zostało pozytywnie ocenione jednomyślnie. Bardzo serdecznie dziękuję mając 
nadzieję, że większość w przyszłości głosowań będzie tak wyglądało. Jest to naprawdę bardzo miłe i
daje dużą satysfakcję, że jednak Państwo widzicie, że robimy przy tej sytuacji jaka jest, robimy 
wszystko żeby jakoś ta Gmina się rozwijała. Tak, że bardzo, bardzo serdecznie dziękuję wszystkim 
Radnym za udzielenie absolutorium

 

Ad. 6

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/234/22

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.



Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 7

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  
Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.

Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Wobec tego proszę 
Przewodniczącego obrad Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/235/22

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2022-2031

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 8

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Łubnice.

Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad 
Komisji o przedstawienie opinii.



P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/236/22

w sprawie zmiany Statutu Gminy Łubnice.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.

 

Ad. 9

 

P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2022 - 2026.

Czy są pytania do tego projektu uchwały?  Nie widzę. Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad 
Komisji o przedstawienie opinii.

P. Gromny Przewodniczący obrad obu Komisji  – opinia pozytywna

P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XXXVII/237/22

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2026.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu

Głosowało 14 radnych.

14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.

Uchwała została podjęta.

Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.



 

Ad. 10

 

Brak interpelacji.

 

Ad. 11

 

Brak odpowiedzi na interpelacje.

Ad. 12

 

P. Przew. – wolne wnioski i informacje jeśli są jakieś to bardzo proszę.

P. Bolon – zgłaszają się mieszkańcy, że teraz są wakacje i nie ma żadnych Busów, czy my mamy na to
jakiś wpływ?

P. Wójt – nie, proszę Państwa Busy powinny kursować zgodnie z zatwierdzonymi przez Starostwo 
rozkładami jazdy. Część Busów rzeczywiście kursuje w dni nauki szkolnej i to na rozkładzie powinno 
być uwidocznione. Natomiast rzeczywiście pojawił się problem bo i u mnie byli mieszkańcy z 
Czarzyzny, że jakiś Bus o 7:18 i o 11-tej został tak jakby zawieszony, w każdym razie my wpływu jako
takiego na kursowanie to nie mamy. My jedynie wydajemy opinię jeżeli dany przewoźnik 
przedstawia projekt kursowania danego Busa czy autobusu to Starostwo do nas wysyła i my dajemy
opinie w tym względzie. Do tej pory wszystkie wnioski, które były składane przez Starostwo były 
przez Urząd Gminy opiniowane pozytywnie. Natomiast wczoraj nawet po rozmowie z ta Panią, 
która tutaj była, Pani od drogownictwa interweniowała w Starostwie i mieli z tym przewoźnikiem 
rozmawiać bo podobno ten Bus nie był oznaczony jako kursujący tylko w dni nauki szkolnej tylko 
ogólnie czyli cały czas czyli powinien zgodnie z tym cały czas kursować, albo powinni wystąpić do 
Starostwa o zawieszenie albo powinien normalnie kursować. Czasami się pojawiają ze strony 
przewoźników takie uwagi, że jakby Gmina dołożyła to my byśmy jeździli. Proszę państwa jest to nie
możliwe dlatego, że Gmina nie może dokładać do prywatnego przewoźnika, bo wtedy my byśmy 
musieli ogłosić całą procedurę na świadczenie określonych usług żeby każdy miał równy dostęp, bo 
za chwilę dołożylibyśmy jednemu przewoźnikowi to by przyszedł 2, 3 czy 4 dlaczego jak temu 
dokładacie to i mnie. Natomiast są dofinansowania na uruchomienie takich linii autobusowych w 
tych obszarach słabo skomunikowanych ale gdyby to występowała sama gmina to tylko można to 
zrobić na terenie gminy. Natomiast jeśli już chodzi o takie linie między gminne albo 
skomunikowanie się ze Starostwem to już jako podmiot powinien występować Powiat albo związek
gmin powinien być w tym celu utworzony.



P. Kozioł – czyli jakby chciała gmina dofinansowanie to ten przewoźnik kursował by tylko na terenie 
naszej gminy?

P. Wójt – to musiałyby być kursy tylko na terenie naszej gminy i to musiałby być ogłoszony przetarg i
dopiero wtedy ten przewoźnik, który by dał najkorzystniejsze warunki to wtedy mógłby świadczyć 
te usługi aczkolwiek tak jak mówię otrzymuje się na to dofinansowanie, natomiast część trzeba by 
było finansować z własnego budżetu. To o czym się mówi i wcześniej się jeszcze w mediach mówiło 
to nie jest tak, że to jest w całości sfinansowane, również musi być udział środków własnych ale 
jeżeli miała by to robić Gmina to jedynie na terenie gminy.

P. Bolon – ale jakby zawarł porozumienie z Polance to by było na 2 gminy.

P. Wójt – najlepsze to tak jak jest np. w powiecie Opatowskim gdzie Powiat organizuje takie kursy. 
My gdybyśmy chcieli do Staszowa to już nie możemy na podstawie porozumienia tylko z gminą 
Staszów bo przejeżdżamy przez Gminę Rytwiany. Wtedy musiałaby wchodzić również Gmina 
Rytwiany. I tutaj najlepszym rozwiązaniem jeżeli byśmy chcieli takie linie uruchamiać te z 
dofinansowaniem to byłoby to realizowanie tego zadania poprzez struktury powiatowe.

P. Bolon – to zgłosić trzeba do Powiatu?

P. Wójt – miedzy gminami tak. między Gminą Połaniec a Gminą Łubnice może być jeśli będzie 
zawarte porozumienie. Musielibyśmy znaleźć środki w naszym budżecie żeby to dofinansowywać.

P. Kozioł – ale jest do tego dofinansowanie

P. wójt – jest dofinansowanie ale to nie jest tak, że jest całkowicie sfinansowane teraz to nie wiem 
jak jest taka cena paliwa to nie wiem jak to się kalkuluje. Wiem, że jeszcze wcześniej przed tymi 
podwyżkami to było z naszej strony było 70 gr do każdego kilometra dopłacać ale w tej chwili w 
związku z tymi kosztami jakie są to na pewno jest więcej.

P. Bolon – ale do Starostwa można występować?

P. Wójt – można, właśnie tak Pani powiedziałam żeby występowała do Starostwa.

P. Przew. – mam pytanie, czy w związku z tą nasza krzyżówką jakieś ruchy są poczynione jeśli chodzi
o Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad jest w trakcie projektowania jest jakaś wiedza w tym 
temacie?

P. Wójt – no tak przyszło nie wiem czy jest już zawieszone na stronie czy jeszcze nie to zaraz 
sprawdzimy. Przyszli te odpowiedzi na wszystkie te uwagi, które były zgłaszane. Tutaj jeśli chodzi o 
krzyżówkę to jest ona tak zaprojektowana jak była mowa na spotkaniu, ma być normalne 
skrzyżowanie ze zjazdami i ma być poszerzenie w tą stronę ośrodka zdrowia.

P. Szymański – to drugie przejście dla pieszych też będzie w Łubnicach?

P. Wójt – przecież to przejście miało być uwzględnione i z tego powodu te 2,5 m my mamy dać z 
naszej działki. Wszystkie te odpowiedzi są i jak Państwo jesteście w tej chwili to można przejść do 
pokoju nr 8 do inwestycji tam mogą Panie nawet skserować te fragmenty, które Was interesują.



P. Przew. – a na temat oświetlenia w ta stronę to było ujmowane tez czy nie?

P. Wójt – na ten temat już mówiliśmy, że 50 m od przejścia dla pieszych to jest limit i to jest w ich 
gestii o reszta to już do nich nie należy.

P. Przew. – ale jeżeli będą przebudowywać skrzyżowanie to oświetlenie też powinno być w tą 
włączone bo to jest podstawa żeby widoczność była lepsza.

P. Wójt – ale te wszystkie uwagi to były zgłaszane na tym spotkaniu i na te wszystkie uwago, które 
mieszkańcy zgłaszali na tym spotkaniu to na to wszystko ta odpowiedź przyszła. Tak, że to wszystko 
jest tak jakby przedyskutowane co było zgłaszane na zebraniu i oni to przeanalizowali i dali 
odpowiedź.

P. Gromny – a zamontowanie radaru nie dają?

P. Wójt – była odpowiedź na ten temat na poprzedniej sesji.

P. Przew. czy ktoś chce jeszcze zadać jakieś pytanie? Nie widzę. To jak tak informacyjnie jeśli chodzi 
o Biesiadę Łubnicką to 2 lipca się odbędzie.

Skoro nie ma więcej pytań to dziękuję wszystkim za przybycie i sprawne przeprowadzenie sesji. 
Zamykam dzisiejsze obrady.

Sesja trwała 1 godzinę 20 minut.

Na tym protokół zakończono o podpisano.

 

Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


